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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.26/6	2021	
	
Deltagere	
Dorte	Soltic	
Bjarne	Pyndt		
Jørgen	Højgård-	afbud	
Lone	Brinksby	
Lars	Rasmussen	
Sekr.	Annelise	Friis	
 
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	20/3	2021	
    • Referat godkendt uden bemærkninger.  
 
Nyt	fra	formanden	
			•	“Hestemanden”	har slået de grønne områder nede mod 
      diget.. 
 
   • Boye er begyndt at tvangsslå de grunde, der ikke var 
      slået inden Sankt Hans. 
 
   • Bestyrelsen foretager ”naturvandring” 28-29/6 for at 
      se efter væltede træer og kvas m.m på grundene. 
 



   • Alle vejtræerne er blevet beskåret med mere eller 
      mindre heldigt resultat, men vi håber, de vokser sig  
      pæne igen. 
 
  • Skraldespanden ved legepladsen bliver fjernet, da vi 
     ikke har tømningsaftale med Refa. 
 
  • Der er mange graner i området, der er gået ud, og 
     bestyrelsen opfordrer til at fælde dem. 
 
  • Grøn Dag 16/10 2021 – skrivelse udsendes senere. 
 
  • Måske en idé med Grøn Dag både forår og efterår. 
 
  • Intet nyt mht. vandløb og Kystdirektorat. 
      
Nyt	fra	kassereren	
		•	Regnskab følger budget. 
 
  • Bjarne har været til møde i “Fællesforeningen”, hvor 
     man talte en del om de nye renovationsregler med 
     udvidet kildesortering. De store renovationsbiler kan  
     kun tømme på stikvejene, hvis der er vendeplads,  
     hvilket ikke er muligt, og derfor bliver der 
     sandsynligvis oprettet “øer” på stamvejene. 
     Forhåbentlig nedgravede, der ikke udsyner så meget. 
 
  • Der bliver alligevel ikke sandfodret i år. 
 
	Nyt	fra	bestyrelsesmedlemmer	
  • Alle postkasser er blevet vasket og renset. 



 
Generalforsamling	
		•	Som tidligere meddelt foregår årets generalforsamling 
     d. 9/10 2021 kl. 14 i Rudbjerghallen. Indbydelse  
     udsendes senere, men forslag der ønskes behandlet 
     SKAL være formanden i hænde SENEST 1/9 2021. 
 
 • På kommende generalforsamling vil bestyrelsen foreslå  
     at der nedsættes 2 arbejdsgrupper. En gruppe der har  
     lyst til  arbejde med opgradering af  legepladsen og en 
     gruppe der har lyst til at arrangere Sankt Hans bål, da 
     årets Sankt Hans arrangement alligevel ikke blev til 
     noget trods ihærdigt forsøg fra flere sider.  
 
 
	Evt.	
		•	Intet	at	behandle	
			
	
Næste	møde	20/9	2021	
		
 

De	bedst	hilsner	Annelise,	sekr	


